



Kris Wiggins

CHILD & YOUTH ENGAGEMENT LEAD, VANCOUVER
ABORIGINAL CHILD & FAMILY SERVICES SOCIETY (VACFSS)

Kris Wiggins is the Child and Youth Engagement Lead at the Vancouver Aboriginal Child & Family Services Society (VACFSS), a community-based organization that provides holistic and restorative service delivery that culturally and spiritually strengthens urban Aboriginal families within the city of Vancouver. Kris also supports the VACFSS Youth Advisory Committee (YAC). As part of his role, he works alongside youth, Elders, Knowledge Keepers and staff to develop and maintain VACFSS programs, and assists in amplifying the voices of the YAC to guide the organization in the present and future.

In his role on the National Council of Youth in Care Advocates, Kris is motivated by the opportunity to connect with and learn from advocates with lived expertise from across the country about the challenges and opportunities to strengthen the youth in care community.

 "This systems change work inspires me to continue to build upon the strengths of what is going well, and to challenge the areas where change is still needed."

Outside of work, Kris enjoys spending time with his family and friends, dancing, learning, creating, cooking, laughing and exploring. He particularly enjoys being in the bush and experiencing nature, as well as exploring within the concrete jungle immersing himself in culture.



Kris Wiggins

RESPONSABLE DE L'ENGAGEMENT DES ENFANTS & DES JEUNES,
VANCOUVER ABORIGINAL CHILD & FAMILY SERVICES SOCIETY
(VACFSS)

Kris Wiggins est le responsable de l'engagement des enfants et des jeunes à Vancouver Aboriginal Child & Family Services Society (VACFSS), une organisation communautaire qui offre des services holistiques et réparateurs qui renforcent culturellement et spirituellement les familles autochtones urbaines de la ville de Vancouver. Kris soutient également le Comité consultatif des jeunes (YAC) de VACFSS. Dans le cadre de ses fonctions, il travaille aux côtés des jeunes, des aînés, des gardiens du savoir et du personnel pour développer et maintenir les programmes du VACFSS, et contribue à amplifier la voix du YAC afin de guider l'organisation dans le présent et l'avenir.

Dans son rôle au sein du Conseil national des défenseurs des jeunes pris en charge, Kris est motivé par l'opportunité d'échanger avec des défenseurs possédant une expertise vécue à travers le pays, et d'apprendre d'eux sur les défis et les opportunités qui s'offrent pour renforcer la communauté des jeunes pris en charge.

« Ce travail de transformation systémique m'inspire à continuer de m'appuyer sur les points forts de ce qui fonctionne bien et à remettre en question les domaines où des changements sont encore nécessaires. »

En dehors du travail, Kris aime passer du temps avec sa famille et ses amis, danser, apprendre, créer, cuisiner, rire et explorer. Il apprécie particulièrement les escapades en pleine nature, ainsi que la découverte de la jungle urbaine et l'immersion dans la culture.